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Beste mensen, hartelijk welkom op deze voor het 5

e
 achtereenvolgende jaar georganiseerde 

nieuwjaarsbijeenkomst van de VSI regio Rotterdam-Zeeland. Inmiddels een traditie die we 

gezien de opkomst zeer zeker moeten voortzetten. 236 aanmeldingen mochten we ontvangen 

waaronder 57 partners. Eerlijk gezegd hadden we dat niet verwacht omdat onze 

najaarsbijeenkomst nog maar 1,5 maand geleden heeft plaatsgevonden.  Een record aantal 

leden (285 aanmeldingen) mochten we toen begroeten. Het geeft aan dat u zich nog altijd zeer 

verbonden voelt met het bedrijfsonderdeel waar u gewerkt heeft, maar nog meer denk ik met 

uw oud-collega’s waar u vele jaren mee hebt samengewerkt. En …, naar ik aanneem,  omdat 

u de VSI beschouwt als een vereniging die opkomt voor uw belangen. In deze tijd niet 

onbelangrijk! 

 

Namens het bestuur wens ik u allen een bijzonder gelukkig  nieuw jaar toe. Hierbij spreken 

wij de hoop uit dat u nog vele jaren in goede gezondheid van uw pensioen mag genieten.  

Normaal gesproken zou onze voorzitter Barend Luksen hier hebben gestaan. Vanmorgen was 

hij wel aanwezig op onze bestuursvergadering, maar helaas is hij vanmiddag verhinderd. 

Zoals u wellicht weet, heeft Barend en zijn vrouw Jeannette deze zomer tijdens hun vakantie 

in Zweden een ernstig auto ongeluk gehad. Beiden waren behoorlijk in de kreukels en hebben 

een maandenlang revalidatieproces achter de rug. Gelukkig gaat het met beiden weer goed. 

Vanmiddag hebben zij beiden een afspraak met de revalidatiearts die onmogelijk verzet kon 

worden, omdat zij zaterdag a.s. voor een periode van vier weken naar Bali vertrekken. Ook 

van Barend de beste wensen voor het nieuwe jaar aan u. 

 

ING heeft de laatste jaren een behoorlijk hectische periode achter de rug, maar is duidelijk 

bezig zich te herstellen. Zaterdagavond was ik bij het ING Nieuwjaarsconcert in Amsterdam 

waar de heer Hommen, voorzitter van de RVB, de aanwezigen toesprak. Uit zijn woorden  

maakte  ik op dat ING op koers ligt om de noodzakelijke herstructureringen te realiseren. 

De onderliggende winst over de eerste 9 maanden van 2010 bedraagt 3,2 miljard. En toch 

heeft het Bestuur ING Nederland vorige week aangegeven niet te kunnen voldoen aan het 

verzoek om de benodigde koopsom voor toeslagverlening per 1 januari 2011 aan het fonds ter 

beschikking te stellen. Een besluit daarover zal pas genomen worden wanneer de resultaten 

van het vorig boekjaar bekend zijn. Dat betekent dat niet eerder dan eind februari bekend is of 

onze pensioenen al dan niet worden geïndexeerd. Ik heb daar zo mijn gedachten over die ik 

maar niet in het openbaar uit.  

Hoe het ook zij, indien eind februari besloten wordt de pensioenen wel te indexeren bedraagt 

het percentage 1,38% en zal dit met terugwerkende kracht vanaf 1 januari 2011 plaatsvinden. 

Dit geldt overigens alleen voor de pensioenen die voor toeslagverlening gekoppeld zijn aan de 

prijsindexcijfers.  

 

Wat betreft de eerder niet doorgegane indexaties wordt een juridische procedure voorbereid 

door het FNV in nauwe samenwerking met de VSI. Advocaten van zowel de FNV als van de 

VSI achten de uitkomst van deze procedure kansrijk. Wellicht vraagt u zich af of het wel 

verstandig is om tegen onze oude werkgever te procederen. Gezegd moet worden dat de 

huidige werkgever niet meer te vergelijken is met de werkgever zoals wij die vroeger kenden. 

De wereld is veranderd. Voorheen hadden we bestuurders die voortkwamen uit het bedrijf en 

die zich daarmee ten nauwste voelden verbonden. De Nederlanden van 1845 en de Nationale 

waren voorlopers wanneer het ging om sociale regelingen voor het personeel. Zij waren de 

eersten die een pensioenregeling, vakantiehuisjes, vrije zaterdag, personeelsraad, 

winstdelingsregeling, etc. invoerden voor het personeel. Die tijd is voorbij. Het is allemaal 



puur zakelijk geworden. Als VSI zijn we dan ook genoodzaakt ons beleid daarop af te 

stemmen. 

 

Over 10 dagen kunnen we gedenken dat Nationale-Nederlanden en de NMB/Postbank twintig 

jaar geleden officieel fuseerden. ING, de Internationale Nederlanden Groep werd opgericht. 

Nu twintig jaar later liggen de partners van destijds in een scheiding. RVS, Tiel Utrecht zijn 

namen met een rijke historie die verdwenen zijn. Wie had  dat gedacht? Per 1 januari dit jaar 

is de scheiding (splitsing) tussen Bank en Verzekeringen gerealiseerd voor de actieve 

medewerkers. Voor ons gepensioneerden heeft dit nu nog geen gevolgen, maar de vraag is 

wat 2011 ons zal brengen?  

 

Onderhandelingen tussen werkgever en vakorganisaties over een nieuwe pensioenregeling 

staan op de rol. Het in de Stichting van de Arbeid gesloten pensioenakkoord 2010 zal daarbij 

ongetwijfeld belangrijke input zijn.  

Het Bestuur van het pensioenfonds zal met Bestuur ING besprekingen starten over het op 

afstand zetten van het Pensioenfonds. Dit houdt onder meer in dat het pensioenfonds zelf 

moet kunnen besluiten over het toekennen van toeslagen en niet zoals nu afhankelijk is van 

besluiten van Bestuur ING. Daarvoor is wel nodig dat het pensioenfonds een bruidschat 

meekrijgt om de huidige dekkings-graad op te krikken. Eind december bedroeg deze 

overigens 118% met daarin reeds verwerkt 6% verhoging van de toekomstige verplichtingen 

i.v.m. de langere levensverwachting. Het zijn wel dagkoersen die deze dekkingsgraad 

bepalen. 

Verder zal er een structurele oplossing gevonden moeten worden voor de gevolgen van de 

splitsing Bank-Verzekeringen voor het Pensioenfonds. Een aantal scenario’s is denkbaar, 

maar een keuze is nog niet gemaakt. 

Kortom, 2011 wordt een belangrijk jaar en dan heb ik het nog niet gehad over de gevolgen 

van de splitsing voor de diverse personeelsregelingen en over de gevolgen voor de VSI zelf.  

 

De VSI zit bij al deze onderwerpen aan tafel om uw belangen zo goed mogelijk te behartigen. 

We hebben een uitermate deskundige pensioencommissie, bestaande uit vele 

“Rotterdammers”. Ik noem u Hans Kadiks, George Smittenaar, Ad Slootweg, Jan Ubas, Ger 

van Stijn en Piet Welten. Met de Deelnemersraad van het Pensioenfonds vindt nauw overleg 

plaats. George en mijn persoon zitten hier o.a. in. Maar ook met de vakorganisaties houden 

DR en VSI regelmatig besprekingen opdat de belangen van de gepensioneerden daar goed 

onder de aandacht worden gebracht. Last but not least zijn we ook via de NVOG goed 

vertegenwoordigd om op landelijk politiek niveau onze inbreng te leveren. Kort geleden heeft 

in dit verband een gesprek met minister Kamp over de pensioenproblematiek plaatsgevonden.  

Genoeg hierover. 

 

De VSI is springlevend. Een nieuw Dagelijks Bestuur is aangetreden. We hebben inmiddels 

ruim 7200 leden en dat aantal groeit nog steeds. Onze regio heeft het afgelopen jaar 40 

nieuwe leden mogen begroeten en de teller staat nu bij ons op 1.055. Wij roepen u op nog 

meer leden te werven. Hoe meer leden, hoe meer invloed.    

23 leden zijn ons door overlijden ontvallen. Wij zullen hen officieel gedenken in ons 

jaarverslag en op onze voorjaarsvergadering. 

Tenslotte een aanbeveling: kijk regelmatig op zowel de landelijke website als onze eigen 

regionale website. Ook sociaal/ financieel/ economisch nieuws met belangrijke tips voor 

senioren, verzorgd door onze webmaster Bastiaan Schoenmakers, kunt u daarop lezen.   

 



Ik ga afsluiten. Straks zullen wij een film vertonen over hoe het vroeger was. En beetje 

nostalgie. Het Bedrijfshistorisch Archief heeft ons 7 films aangeboden. Henk de Zeeuw heeft 

daarin zitten knippen en plakken en het resultaat is een compilatie van ca. 45 minuten. De 

eerste 20 minuten gaat over de periode 1941-1949, bouw kantoor Schiekade, verhuizing van 

Boompjes, officiële opening Schiekade, opening Bijdorp in 1948. Vele oud collega’s en 

beelden van Rotterdam uit die tijd. Daarna beelden werkomgeving uit de periode 1953-1954, 

1959, 1982 met ook oud-collega’s uit die tijd. 

Op de monitor in de hoek een andere film uit de jaren 50 en 60 die gemaakt is t.g.v. het 

jubileum van de heer Frankhuisen, chef kwitantieafdeling. Er is geen geluid bij zodat onze 

pianist Jan de Bloeme gewoon door kan gaan met de muzikale omlijsting van deze receptie. 

Ik wens u veel kijk- en luisterplezier.  

 

Graag hef ik met u het glas op een voorspoedig Nieuwjaar voor ons allen.    

Hillard van der Steeg, vicevoorzitter 

 


